

Referat fra skypemøte 05.11.18

Tilstede:

Tilstede:

Gunhild Bang, Torhild Bjerkreim, Vibeke Elsmark Husvik, Anita Lyssand, Kari Røykenes, Bodil Tveit, Hilde Øieren, Hilde Trygstad, Johanna Perraud

Meldt forfall: Malin Vatle, Jørgen Mizda, Heidi Olsen.

1. Referat fra møtet 08.10.18 godkjennes
2. Informasjon om Rethos-prosjektet.
Hilde Ø refererte fra møtet 18.10 i Nasjonalt fagorgan for utdanning og forskning i sykepleie (tidligere Sykepleierråd).
Rhetos har fått mange høringsuttalelser ang. sykepleieutdanningen. Mål fra KD er å ha retningslinjene klare i februar 2019 og ingen planlegger oppstart før 2020.
NSF planlegger en konferanse/workshop når retningslinjene er klare. Nasjonal fagorgan planlegger også et møte som samkjøres med NSF sin konferanse.
Nasjonal eksamen i anatomi/fysiologi fortsetter, men med to eksamensdatoer fom skoleåret 2019/20. Det skal nedsettes en referansegruppe.
3. Høringsinnspill fra ansatte ved VID.
Innspill fra FHO: plassering av psykologi/sosiologi, mulig å ha folkehelse i 1.studieår, mulig å integreres sykepleie og sykdomslære, anatomi/fysiologi som eget emne (ikke integrert).
Fordeler og ulemper ved å integrere sykepleie og sykdomslære ble drøftet- dette må sees mer på og det anbefales å sette ned en gruppe på tvers som kan arbeide videre med disse emnene.
Kari R. informerte kort fra lunchmøtet 1/11. Ansatte ved FHB har frist ut uke 45 til å gi innspill (referat fra møtet og innspill ettersendes prosjektgruppen).
4. Statusoppdatering fra gruppene ved gruppelederne – første semester / 2. og 3. år
Første semester/år;
Sykepleie 1; grei å plasser emnet om høsten. Innhold er også drøftet og muligheten for at noen emner flyttes til senere i studiet. Grunnleggende sykepleieprosedyrer om høsten og mer komplekse om våren. Ikke ønskelig å med detaljerte sykepleieprosedyrer i programplan- disse må enkelt kunne endres. Studentene må ha kunnskap innen flere områder før praksis i sykehjem (se notat fra Gunhild). Sammensetningen av gruppen bør sees på når de nå har fokus ikke bare på 1.semester.

Viktig å tenke gjennom hvilke områder som skal være gjennomgående i VID (bortsett fra de som forskrift og retningslinjer vektlegger). Det planlegges å opprette faggrupper som arbeider videre ved våre gjennomgående områder.

2. og 3. studieår;

Gruppen har hatt ett Skypemøte. Det er en stor og sammensatt gruppe. Viktig med VID profil, men også fleksibilitet vedr. lokale forhold. Forslag om å legge profilemenet i 1. studieår. Profil, verdi og kommunikasjon som gjennomgående emner. Simulering gjennom alle tre årene (kan være med å tydeliggjøre spl.rollen i praksis). Bacheloroppgaven- hva vil vi med den/ hvilke rammer har vi? Oppgave eller fagartikkel? Forslag om å sette med en arbeidsgruppen som ser på akademisk skriving som gjennomgående emne.

5. Status for arbeidet i Oslo og Bergen – praksisperioder
Både Oslo og Bergen er i dialog med aktuelle samarbeidsparter
6. Revidering av framdriftsplan. Diskuteres videre med dekan. Tas opp på neste møte.
7. Felles kommunikasjonsstrategi og ny webside for ny programplan på vid.no
Gustav Bolin deltok og presenterte oppsettet. Siden legges inn under ansatte siden. Vi legger ut presentasjoner, ansatte informeres at innspill fra nå av legges også her.
8. Eventuelt. Neste møte 30.11. på Skype. Vi at da stilling til om vi skal ha et heldagsmøte 17.12 (i Bergen).

Refr.

Kari Røykenes